
 

Referat 
af skolebestyrelsesmøde 

onsdag den 13. december 2023 kl. 17:00- 20:00 
 

Mølleskolen tlf. 87-943100                                           Formand: Bo Zangenberg Lynggaard 
www.moelleskolen-ry.dk  
 
Lokale: 3104 
Møderække: 7/9, 2/10, 8/11, 13/12, 6/2, 29/2 (fælles), 4/3, 15/4, 6/6 
Afbud: Gauri, Lærke 
 
Referent: Susanne Kilian 
 
 

14-2023/24: 
5 min 

Godkendelse af referat fra 8/11-2023 
Referatet godkendt. 
 

  
15-2023/24: 
10 min 

Meddelelser fra elevrådet 
Der har i mange år været tradition for at elevrådet deler æbleskiver ud fra kl. 7.00 
en december-morgen. Det var blev til endnu en hyggelig morgen for elevrødder og 
for de elever der mødte ind om morgen. 
Elevrådet har ude i klasserne videreformidlet forskellige temaer, som er blevet 
drøftet på landskonferencen for elevrådsrepræsentanter. Der var f.eks. et tema 
omkring Chat Gtp. 
Elevrådet har evalueret skolestyrken, der er endnu ikke kommet en tilbagemel-
ding. 
 

  
16-2023/24: 
45 min 

Mødets tema (1): Fra sidst: Budget ’ 24, Madordning, Skole og forældres landsmøde 
▪ Budget ’24. Oplæg ML, herefter kort drøftelse   
▪ Drøftelse af madudvalget arbejde. Mulig prøvehandling i vintermåneder, 

brainstorm på nyt princip, mm. Oplæg ML, herefter drøftelse 

▪ Skole og forældres landsmøde. Oplæg fra Bo, Søs og Grethe, herefter drøf-
telse af bl.a. tanker om elevinddragelse, mm. 

 

Budget ´24 er under udarbejdelse. I budgettet er der et ønske om at følgende prio-

riteres. Der forventes foreløbigt et budget med en overskridelse på ca. 1,73%. 

Bestyrelsen bakker op om budgettet. 

 

• Helhedsplan, arkitekt (forår) 

• Store elevråd/udearealer (forår) 

• Ungemiljø udskolingen (efterår) 

• Legeplads - skolen (efterår) 

• Administrationen (efterår) 

• It 4 års strategi (påbegyndt) 

• Kantine/madordning (forår/efterår) 

• Faglokaler (vi afventer skolepolitisk forlig) 

http://www.moelleskolen-ry.dk/


 

 

Madudvalget har været i dialog med Thomas fra Ry Hotel omkring en prøvehand-

ling. Thomas deltager med et oplæg på et ledermøde i januar, til en drøftelse af 

hvad han kan tilbyde en fremtidig madordning.  

 

I udvalget er følgende foreløbig drøftet: 

• Kapacitet til 1000 kuverter (hvis der etableres kølerum) 

• Mulig afprøvning af salg primært udskoling  

• Princip for kost/madordning kantinesalg 

• Proces omkring madordning skal være grundig veltilrettelagt 

• På næste møde i det arbejdende udvalg kigges der på et princip omkring en 

madordning. Opmærksom på kommunikationen til forældre. 

Der er opbakning fra bestyrelsen til at lave prøvehandlinger.  

 

Skole og forældres landsmøde 

Skolebestyrelsen har haft tre medlemmer med på landsmødet.  

Der var fokus på hvordan man kvalificerer skolebestyrelserne, ligesom skoleforli-

get blev præsenteret. Her lægges der b.la. op til, at skolebestyrelsen i højere grad 

inddrages i skolernes udviklingskontrakter. Elevdemokrati blev drøftet samt, kunst 

og kultur og kunstig intelligens. 

Inspiration: Kunne man etablere et forældreråd til SFO og KLUB. 

Grethe er blevet valgt til hovedbestyrelsen. 

 

 
17-2023/24: 
45 min 
 
 

Mødets tema (2): Mølleskolens her og nu – korte, aktuelle nyheder  
▪ SB datoændringer (fællesmøde 18.1 flyttes til 29.2) 
▪ Multibaneprojekt 
Opførelsen af bålhytten er påbegyndt. Der er en forventning om, at det nye anlæg 
snart står klar.  
▪ Ansættelsessamtaler 
Der holdes løbende ansættelsessamtaler, da det er vanskeligt at rekruttere uddan-
nede pædagoger. 
▪ Henvendelse fra Niels Ebbesen skolen ift. visiterede børn som giver store 

økonomiske udfordringer.  
Mølleskolen anerkender, at der kan være en skævvridning og bidrager med et 
skriv til det politiske niveau. 
▪ Ny antimobbestrategi 
Ledelse, pædagogernes AMR og trivselsvejleder har lavet et udkast til en kvalifice-
ring af strategien. Elevernes perspektiv ift. opfølgning på indsatser fremhæves og 
præsenteres på elevrådsmøde. 
▪ Evaluering af skoleovertagelse – kort drøftelse 
Varslingen var i for kort tid, det skal gøres i god tid. Der har været en oplevelse af 
at tidsrammen var til fri fortolkning, til trods for at rammen var tydeligt beskrevet. 
Forslag om skoleovertagelse af VIA.  
Der er opbakning fra skolebestyrelsen til skoleovertagelse 
 



 

▪ Trafik – kort drøftelse, input til ledelsen (kommunalt møde vedr. trafik 29.12) 
Punktet drøftes på næste skolebestyrelse. Forslag om flyers til forældre om trafik-
sikkerhed. 
▪ Skoledistrikter 
Der er endnu ikke vedtaget nye skoledistrikter. I januar holdes der møde på fælle-
den med deltagelse af skolebestyrelserne. I februar er der møde i udvalget og her 
besluttes distrikterne. Der er et godt samarbejde og en god dialog mellem Knudsø 
skolen og Mølleskolen ift. gode løsninger. 
 

 

 
18-2023/24: 
15 min 
      

Meddelelser 

• Bestyrelse: 

• Ledelse:  
 

 
19-2023/24: 
 

Eventuelt 
 

 


